

## Referat fra bestyrelsesmøde den 8. april 2019 kl. 19.00 – 21.00

Sted: Vejle Rideklub

Til stede: Jesper Lawcock (JL), Ulrik Eg Jensen (UJ), Peter Karlskov (PK), Peer Ryesgaard (PR), Bente Krogh Schmindt (BS), Marianne Clemmensen (MC), Christian Høffner (CH), Birgitte Toft (BT).

Dagsorden:

1. Konstituering.
2. Kontakt til udvalg og elevskole.
3. Samarbejde og kommunikation i bestyrelse
4. Kommende opgaver
5. Kommende aktiviteter
6. Eventuelt

### Ad 1) Konstituering af den nye bestyrelse:

**Formand:** Peter Karlskov

**Næstformand:** Bente Krogh Schmidt

**Kasser:** Peer Ryesgaard

**Sekretær:** Bente Krogh Schmidt.

**Øvrige medlemmer:** Jesper Lawcock, Marianne Clemmensen, Ulrik Eg Jensen.

**Suppleanter:** Christian Høffner, Birgitte Toft

### Ad 2) Kontakt til udvalg og elevskole:

Stævneudvalg: BT

Køkkenudvalg: JL

Handymand udvalg: JL/PK

Sponsorudvalg: MC/PK

Elevskoleudvalg: BS kontakter Mette Gludsø og aftaler hvorledes dette kan fungere. Formålet er bl.a. at aktivere elevskoleryttere/forældre i klubbens aktiviteter, ridelejre, opgaver til elevryttere med part samt hvad der ellers kommer af opgaver/udfordringer i elevskolen.

### Ad 3) Samarbejde og kommunikation i bestyrelse:

Messenger gruppe er oprettet af JL. Fungerer rigtig godt !

Bestyrelsesmøde afholdes ca. 1 gang hver måned. 2 datoer blev fastsat. Varighed 1-2 timer.

### Ad 4) Kommende opgaver:

Overgang til piller. Hvor meget hø/wrap skal der bruges. Samt hvornår det skal igangsættes. Et godt tidspunkt kunne være i forbindelse med nedvaskning af staldene.

"Arbejdsdag" JL tjekker op med Handymand udvalget og fastsætter en dato.

### Ad 5) Kommende aktiviteter:

Dressur D-stævne den 12/4-14/4

Conventus kursus 23/4 kl. 19.30

Bestyrelsesmøde 16/5

Bestyrelsesmøde 12/6

Arbejdsdag dato ? JL

## Referat fra bestyrelsesmøde den 8. april 2019 kl. 19.00 – 21.00

### Ad 6) Eventuelt:

- MC får lavet en opdateret folder til sponsorer.
- Materiale og bilag vedr. Lokaletilskud 2018 samt 2019 er sendt til Vejle Kommune, vi afventer svar på dette. JL/TOBI/PK
- Der skal være plads til egne opstaldere når vi lejer faciliteterne ud til andre klubber. Lidt diskussioner ved sidste arrangement. UJ vender dette med Per Hoffmann.
- Bestyrelsesmedlemmer skal oprette Gmail – action alle.
- Hvad gør vi i sommerferien mht. fold, fodring mv. ? JL forhører ved Mette.
- PK undersøger hvornår Hoffmann holder sommerferie.